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Superior Court of Washington, County of   
华盛顿州 县高等法院 

In the Guardianship/Conservatorship of: 
关于以下个人的监护/保护： 

_______________________________, 
Individual 
个人 

No.  _____________________ 
编号 
Final Order Confirming Transfer 
and Terminating Washington 
Guardianship/Conservatorship 
确认转移和终止华盛顿监护权/保
护权的最终令  
(ORGDNOW) 
(ORGDNOW) 

Final Order Confirming Transfer and Terminating Washington 
Guardianship/Conservatorship 

确认转移和终止华盛顿监护权/保护权的最终令 
1. A Petition to Transfer Guardianship/Conservatorship from Washington to the Receiving 

State of  was filed. 
 将监护权/保护权从华盛顿转移到接收州的申请  已提交。  

2. The court signed a Provisional Order Granting Petition to Transfer Guardianship/ 
Conservatorship to the Receiving State. 

 法院签署了一项临时命令，批准将监护权/保护权转移给接收州。  

3. The guardian/conservator petitioned for guardianship/conservatorship in the receiving 
state. 

 监护人/保护人已在接收州申请监护权/保护权。  

4. The receiving state issued a provisional order accepting transfer of guardianship/ 
conservatorship under provisions similar to RCW 11.90.410. 

 接收州根据RCW 11.90.410的类似条款发布临时命令，接受监护权/保护权的转移。 

5. The guardian/conservator filed a certified copy of the receiving state’s provisional order. 
 监护人/保护人提交了接收州临时命令的核证副本。 

6. The guardian/conservator [  ] has  [  ] has not filed a final report and accounting. 
 监护人/保护人[-] 已[-] 尚未提交最终报告和会计核算。 

The court orders: 
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法院命令： 

7. The guardianship/conservatorship is transferred to the receiving state of  . 
 将监护权/保护权转移至以下接收州 

8. The Washington guardianship and/or conservatorship is terminated. 
 华盛顿监护权和/或保护权终止。  

9. The guardian/conservator will be discharged upon entry of an order approving a final 
report. 

 最终报告批准令生效后，监护人/保护人将被解除。 

Dated:     
日期：             Judge/Court Commissioner 

法官/助理法官 
Presented by: 
提交人：  

    
Signature of Guardian/Conservator Printed Name CPG No: 
监护人/保护人签名 请工整填写姓名 CPG编号： 

    
Signature of Attorney Printed Name   WSBA No: 
律师签名 请工整填写姓名   WSBA编号： 


